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Zápis 
z jednání rozšířeného kolegia děkana konaného dne 16. ledna 2012   

 
doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. PhDr. Silva Macková, MgA. Blanka 
Chládková, MgA. Ondřej Vodička, prof. PhDr. Václav Cejpek, Mgr. Sylva Talpová, doc. Mgr. Jan 
Kolegar, doc. Jana Janěková, Mgr. Pierre Nadaud, MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., prof. Mgr. Jan Gogola, 
Mgr. Petr Francán, prof. Mgr. Zoja Mikotová, doc. Mgr. Jarmila Vondrová, doc. Jana Hlaváčková, 
doc. Mgr. Hana Halberstadt, Mgr. Jana Glombíčková, Mgr. Petra Riou, MgA. Tereza Čechová 
omluveni: doc. Mgr. Aleš Bergman, Ph.D., doc. MgA. Ivo Krobot, prof. Mgr. Ján Zavarský, Mgr. 
Karel Pala, Oxana Smilková, Mgr. Karel Hegner, Ing. Ivana Oulehlová, 
nepřítomni: prof. Nika Brettschneiderová, Mgr. Aleš Záboj, prof. Petr Oslzlý, MgA. Stanislav Slovák 
 
 děkan fakulty připomněl všem přítomným, že příští týden (v termínu 10. – 14. dubna 2012) 

proběhne již 22. ročník mezinárodního festivalu divadelních škol SETKÁNÍ/ ENCOUNTER 
2012 a vyzval všechny přítomné k hojné účasti v rámci hlavního i doprovodného programu; 
zároveň také připomněl, že po celou dobu festivalu je zrušena pravidelná výuka (nejedná se však 
v žádném případě o prázdniny!) a pedagogové i studenti tak mají jedinečnou příležitost 
konfrontovat své divadelní vnímání s kolegy ze zahraničí; 

 děkan dále sdělil, že v pátek 6. dubna 2012 je vyhlášeno rektorské volno pro všechny součásti 
JAMU; 

 děkan oznámil, že jednotlivé ateliéry mohou do 15. dubna 2012 posílat své příspěvky a články 
do Občasníku JAMU a to na email tajemníka (vodicka@jamu.cz); 

 děkan a tajemník fakulty informovali o nepříznivém vývoji finanční situace fakulty již pro rok 
2012 (pokračování poklesu rozpočtu; vázání prostředků ze strany MŠMT; atd.) a ne zrovna 
optimistickém výhledu do dalších let (snížení financování VŠ ze současných cca 20mld na 
avizovaných přibližně 15mld; pozastavení investičních akcí vysokých škol; atp.):  

 děkan v této souvislosti vyzval vedoucí ateliérů, kabinetů a laboratoří k detailnímu 
rozboru aktivit jednotlivých ateliérů při podrobné přípravě studijních plánů na příští ak. 
rok 12/13; apeloval na maximální využití interních pedagogů a smysluplné omezení 
externí výuky; dále pak vyzval k vyhledávání spolupracovníků pro výuku z řad studentů 
DSP;  

 děkan zdůraznil problematiku nekončících studentů a důkladného zvažování (především 
z pozice vedoucích ateliérů) povolování rozkládání ročníků studentům;  

 proděkanka Macková k tomuto tématu připojila apel na zajištění počtu přijímaných talentovaných 
studentů na jednotlivé obory; uvedla také možnost využít financování kombinovaného studia a 
zvážení jeho zavedení na některé obory; připojila se k výzvě děkana k důsledné rozvaze v rámci 
financování jednotlivých oborů a dalšího směřování fakulty; 

 děkan vyslovil uznání všem, kteří se podíleli na zpracování fakultních materiálů - Výroční zprávy 
o činnosti a Výroční zprávy o hospodaření za rok 2011. 

 
 
 

 
zapsala: MgA. Tereza Čechová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 
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